
   
 

Gemeenteraad Sliedrecht  
Artikel 39: Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W  
 
Datum: 7 april 2023  
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid de heer Verweij (fractie: SGP-ChristenUnie) 
 
 
Onderwerp: Het Warmtenet  
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen vier weken schriftelijk te 
beantwoorden aan de steller. De termijn van vier weken start nadat de vragen op digitale 
wijze ter beschikking van de voorzitter van de raad zijn gesteld. 
 
 
1. Is er vanuit de minister al reactie op de brandbrief van 8 december en hoe duidt u dit 
als college? 
2. Welke mogelijkheden ziet u als college om al dan niet met rijksmiddelen verder te 
gaan met het warmtenet?  
3. Welke mogelijkheden ziet u als college om aansluitingen van scholen en bedrijven (die 
buiten de proeftuin vallen) te stimuleren om het warmtenet gebruik te maximaliseren? 
4. Welke mogelijkheden ziet u als college om aansluiting van huurflats en woningen te 
stimuleren om huurders mee te laten profiteren? 
 
 
Toelichting: 
 
Het is bekend dat stijgende (energie)kosten heel wat burgers in Sliedrecht voor 
hoofdbrekens plaatsen. Tegelijkertijd hebben we een uniek project wat individuele 
burgers (en de gemeenschap als geheel) kan helpen hun energiekosten naar beneden te 
brengen: het warmtenet. Op 8 december heeft u namens een groot aantal gemeenten 
hierover een brandbrief gestuurd naar de minister met het verzoek om meer rijksbijdrage 
om de voortgang in de proeftuinen te versnellen, ook nu kosten van arbeid en materiaal 
toenemen en aanhaken bij het warmtenet voor veel burgers financieel moeilijker lijkt te 
worden. 
(Dit sluit aan bij de analyse van DNB van begin 2022 dat 1 op de 5 huizenbezitters de 
kosten voor verduurzaming niet kunnen betalen, ook niet met een 
(duurzaamheids)lening.) 
 
 
 
Ondertekening en naam raadslid, 
Jan Pieter Verweij  
 

 
 


